



Diligence

勤奮



Moral Values for Children



Sometimes we don't mind beginning a good work, but when we see what the final cost is going to be, we don't want to complete it.

有时候，我们不介意开始做一件好事，但当我们看见最终的代价将会是什么时，我们便不想去干完它。



Well begun is half done, but if we don't finish the thing, nothing is done. If we begin a job, we need to see it through.

好开始，是半成功，但如果
不干完要干的事儿的话，
我们将一无所成。我们不
能开始做一个工作却不去
完成它。



We can only live today once, and we only have one chance to get it right. We'll never be perfect, but if we continually remind ourselves of our responsibility to others and try to do a good job at every opportunity, we'll have fewer times when "sorry doesn't fix it."

我们只有一次今天，只有一次机会做正确的事情。我们永不会完美，但如果我们不断的提醒自己：我们对他人有责任，并抓住每一次机会去做工作做得好。那么，“后悔不能弥补”的事情就会很少发生。



Integrity and diligence can help us succeed and stand out from the crowd.

Give it your best shot. Instead of doing the minimum, put your all into your responsibilities.

诚实正直和勤奋可以帮助我们成功，并脱颖而出。

全力以赴。不是尽量少做，而是不遗余力地尽你的职责。



Whatever your hand finds
to do, do it with all your
might.



凡你的手能做的，都要
尽力去做。